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Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 03.12.2015  
 
Program: 

P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 
2. Voľba návrhovej komisie predsedajúci 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice predsedajúci 
4. Správy z výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských 

zariadení za školský rok 2014/2015 
riaditelia škôl 
a školských zariadení 

5. Zriaďovacie listina Materskej školy v Spišskom Podhradí primátor 
6. Záver predsedajúci 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mgr. Jozef Bača P Ing. František Pravlík P 
Štefan Faltin P Mária Kaľavská P 
Marián Boržik P Vladimír Tomko P 
Mgr. Peter Vandraško P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Jozef Komara 
Mgr. Milan Blahovský 

Návrhová komisia 

Mgr. Jozef Bača 
Štefan Faltin Overovatelia zápisnice 
Marián Boržik 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  10 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných. Program ste dostali mailom. Sú nejaké pripomienky alebo návrhy 
k programu?  
 

- žiadne pripomienky ani návrhy neboli 
 
Uznesenie č.: MZ-09-15-B-1 
MZ schvaľuje program rokovania.   
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 03.12.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský  Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
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Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-09-15-B-2 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Jozef Komara, Mgr. Milan Blahovský, Mgr. Jozef Bača.  
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 03.12.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský  Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 4 
Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení za školský 
rok 2014/2015 

 

 
Veronika Budayová 
Predniesla správu o výchovno-vzdelávacej činnosti  materskej školy. 
Peter Hanigovský 
Koľko detí predbežne plánujete na ďalší školský rok? 
Veronika Budayová 
Ešte len budú zápisy. Nevieme teraz presne. 
Ing. Ján Lisoň 
Vy ste sa podieľali na vypracovaní tejto správy? 
Veronika Budayová 
Ja som si pripravila len také malé veci čo som prečítala. 
Ing. Ján Lisoň 
Správa vašej školy nielen v tomto školskom roku ale aj v predchádzajúcich je iná ako je správa 
v základných školách, ktoré  dodržiavajú metodiku a vyhlášku čo má správa obsahovať. U vás to 
nie je tak. Ubudlo vám množstvo údajov, ktoré by tam malo byť. V školskom roku 2013-2014 bolo 
v správe  dokopy 6 čísiel, teraz v tejto sú len dve. Je to zaujímavé, aj keď metodika hovorí, že by 
tam mal byť dosť vysoký obsah aj čo sa týka financií a hospodárenia. V roku 2013-2014 bolo 
7 708,- €  mimorozpočtové príjmy, teraz je 13 153,- €. Viete povedať, v ktorej položke je takýto 
nárast? 
Veronika Budayová 
Neviem,  jedine na školnom a na stravnom, čo ja mám informácie. 
Ing. Ján Lisoň 
Tento údaj je záväzný. Ako povinný údaj  v správe je uvedený rozpis hospodárenia,  nie len dve 
čísla čo máte uvedené v správe. Objavilo sa vo vašej správe  veľa cudzích pojmov – nenašiel 
som nikde pojem margalizovaná rómska komunita, ktorú uvádzate v správe. Existuje pojem 
marginalizované. Ostatné školy používajú pojem marginalizované skupiny. Alebo ide o chybu? 
Veronika Budayová 
Je to chyba. 
Ing. Ján Lisoň 
Kto je vo vašej škole zodpovedný za pokladňu? 
Veronika Budayová 
Pani učiteľka Ondrušová. 
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Ing. Ján Lisoň 
Má hmotnú zodpovednosť? 
Veronika Budayová 
Áno má. 
Ing. Ján Lisoň 
Máte vypracované smernice ohľadne registratúry? Kto je poverený vedením registratúry? 
Veronika Budayová 
Neviem ale sa mi zdá, že Bartošová. Ale nie som si istá. 
Ing. Ján Lisoň 
V analýze správy  sú uvedené silné a slabé stránky materskej školy. Uvádzate v nej  3 
konštatovania. Silné stránky – uvádzate vybavenie tried počítačovou technikou, interaktívna 
tabuľa atď. Slabé stránky – uvádzate  slabú znalosť s počítačovou technikou niektorých učiteliek. 
Aký má význam pre vás to,  že škola je vybavená počítačmi, interaktívnou tabuľou atď.  keď 
niektoré učiteľky nevedia s tým pracovať, aký to má význam pre vás? Alebo je tam chyba tá, že 
nemali príležitosť sa vzdelávať? 
Veronika Budayová 
Interaktívne tabule sú v troch triedach. Učiteľky sa  vzdelávajú, mali sme aj digitálne technológie, 
chodili sme do Prešova, ja som nechodila, vysvetlili im tam také práce – programy čo môžu 
používať pre deti, je  to náročné, nie všetky s tým robia, učia sa, postupne sa naučia, dosť sú 
náročné tieto programy. 
Ing. Ján Lisoň 
Tam kde pedagogickí pracovníci túto vec nezvládajú tak ani v učebnom procese to nemajú? 
Veronika Budayová 
Majú to v jednoduchšej forme. 
Ing. Ján Lisoň 
Ďakujem za odpoveď. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem poďakovať za činnosť v školskom roku 2014 a 2015 a popriať ďalšiu činnosť aj počet detí 
v škôlke, aby nám neklesal. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-15-B-3 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2014/2015 Materskej školy, Májová 54 v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 03.12.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Mgr. Ľubica Karpatyová 
Predniesla správu o výchovno-vzdelávacej činnosti základnej školy. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem poďakovať za činnosť v celom školskom  roku 2014/2015. Máte nejaké otázky? 
Peter Hanigovský 
Z MŠ by malo odísť do základných škôl  15 žiakov. Neviete koľko detí príde do prvého ročníka? 
Otvoríte jednu alebo dve prvé triedy? 
Mgr. Ľubica Karpatyová 
Posunul sa termín zápisu na apríl ale určite neotvoríme  viac ako jednu triedu. 
Uznesenie č.: MZ-09-15-B-4 
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MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2014/2015 Základnej školy, Palešovo nám. 9 v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 03.12.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Jurečko 
Predniesol správu o výchovno-vzdelávacej činnosti základnej školy. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem taktiež poďakovať za činnosť. 
Ing. Ján Lisoň 
Z tabuľky v prílohe č. 1 ma zaujali údaje. Slovenský jazyk a matematika  - 4 ročník a 9 ročník – 
znížený priemer. Čím to je? Zmenou pedagóga, zlým zoskupením žiakov, prestali sa deviataci 
učiť? Čím to je? 
Ing. Ján Jurečko 
Zmenou pedagóga to nie je. V 9. ročníku žiaci po monitore vynechávajú množstvo vyučovacích 
hodín.  
Ing. František Pravlík 
Vypočuli sme si správy základných škôl. Základné školy sú poslednou inštitúciou, ktoré pripravujú 
žiakov do ďalšieho vzdelávacieho procesu. Sú určité veci, ktoré by sa dali vytknúť ale vo 
všeobecnosti možno povedať, že obidve základné školy dosahujú veľmi dobré výsledky, dosahujú 
priemer 1,7. Na škole je veľmi dobrý priemer. Nemalú zásluhu na tom majú pedagógovia. Prešiel 
som si vzdelávacie aktivity pedagógov, ktorí si dopĺňajú svoje vzdelanie, aj preto je dosahovanie 
výsledkov také aké je. Naše základné školy  sa dajú porovnať aj s okresnými školami. Zaujala ma 
mimoškolská činnosť, ktorú realizujú na obidvoch školách či už v oblasti športovej, kultúrnej atď. 
Patrí im vďaka, že podporujú žiakov aj v iných aktivitách. Zaujala ma vysoká počítačová  
gramotnosť žiakov a vybavenie výpočtovou technikou a jej aplikácia do učebného procesu. Aby 
sa mohli tieto výukové procesy v týchto školách realizovať boli investované nemalé investície do 
prestavby obidvoch škôl. Poznám aké tie školy boli predtým, kus práce sa urobil v ZŚ Palešovo 
nám.  9 a tak isto aj v ZŠ Školská 3. Musím vzdať hold a pochvalu vedeniu  a pedagógom. 
Mgr. Milan Blahovský 
Nadviažem na kolegu pána Pravlíka – je vidieť z tých dvoch správ základných škôl, že tie školy 
patria medzi ozdobu mesta a práca pedagógov a výsledky žiakov sú vysoko hodnotené v rámci 
okresu a kraja. Chcem poďakovať vedeniu týchto škôl a zamestnancom, ktorí vytvorili podmienky 
pre takéto výsledky. Vidím tu zdravú súťaživosť medzi obidvomi školami pretože tak obsiahle 
správy ako boli tých dvoch škôl o niečom hovoria. Naozaj klobúk dole. Chcem poďakovať aj 
vedeniu mesta aj poslancom, školskej komisii. To čo sa deje pod Spišským hradom v školstve to 
si zaslúži jedno veľké uznanie. Verím, že k tomuto prispeje aj nové vedenie MŠ, možno ťažšie 
pracujú, s iným materiálom, možno sa ťažšie takéto správy vytvárajú. 
MVDr. Michal Kapusta 
Na riadiacej komisii unesco bolo prednesené, a príde aj požiadavka,  aby sme na školách viac 
propagovali pamiatky unesco. To je výzva pre školy do budúcna. Bol som členom rady škôl 
v obidvoch školách. Viem, že chodievajú do Levoče a poznajú pamiatky mesta  ale je  viac lokalít 
zapísaných v unesco na Slovenska. Skúste do budúcna aby aj tieto lokality žiaci spoznávali. 
Skúsme porozmýšľať – plagáty visia a záver nie je žiadny ani z jednej školy ani z druhej ani z MŠ 
– mierim na hokej na prípravku. Skúste dať spätnú väzbu, materiály sa poslali ale spätnú väzbu 
nemám. 
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Ing. Ján Jurečko 
Dali sme túto informáciu rodičom. Momentálne nie je spätná odozva od rodičov. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-15-B-5 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2014/2015 Základnej školy, Školská 3 v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 03.12.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Mgr. Štefan Genčúr, DiS.art. 
Predniesol správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ďakujem za činnosť vo vašej škole. 
Mgr. Peter Vandraško 
V minulosti sa stále rozprávalo, že ZUŠ nemá financie, atď. a som rád, že voľba padla na p. 
Genčúra,  menežovanie  ZUŠ je na veľmi dobrej úrovni. Navýšil sa počet žiakov za 2 roky o 200. 
Toto je základné merítko pre ZUŠ, počet žiakov. Tam nastal rapídny nárast nielen kvantity ale aj 
kvality. Blahoželám a držím palce len tak ďalej. 
Ing. František Pravlík 
Nevyhovujúce priestorové a materiálno-technické podmienky spomínate vo vašej  správe. Som 
predsedom majetkovej komisie,  budova, kde sídli ZUŠ  patrí mestu. Budeme sa týmto 
problémom zaoberať. Pridám sa ku predrečníkovi, som členom rady školy v ZUŠ. Počet žiakov, 
ktorý sa zvýšil  predstavuje  463.  Je to veľmi chvályhodné, že je takýto záujem o štúdium na 
našej ZUŠ. Želám vedeniu školy a pedagógom poďakovanie. Na komisii ste predložili požiadavku 
na mesto, že priestorovo vám to nepostačuje na vyučovanie. Aj touto otázkou sa bude MZ 
zaoberať. 
Ing. Ján Lisoň 
Ku správam škôl, ktoré  boli predložené je potrebné doložiť aj  vyjadrenie rady školy.  
Mgr. Jozef Bača 
Z tých dnešných predložených správ ma najviac potešila správa ZUŠ – dosiahli naozaj úžasnú 
vec, že sa im podarilo zapojiť toľko detí do záujmovej činnosti. Držím im palce. Pripájam sa 
k vyjadreniu, ktoré povedal na školské zariadenia p. Blahovský. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem poďakovať všetkým riaditeľom za predložené správy, stretneme sa  na MZ 14.12.2015  na 
prerokovaní rozpočtu, bol by som rád aby prišli všetci riaditelia škôl a školských zariadení. 
Funkčné obdobie rád škôl asi končí na všetkých školách.  Je vyhlásené výberové konanie na 
riaditeľa MŠ – do 17.12 môžu uchádzači dávať prihlášky, ostatné potom je na rade školy. 
Ing. František Pravlík 
Nemám výhrady k správe materskej školy, ktorú ste prezentovali. K pedagogicko-výchovnej 
činnosti nemám výhrady, k ekonomickej sa nebudem vyjadrovať. Trošku mi chýba ale v správe, 
postrádam  aktivitu -   zapojenie detí do výuky počítača, aby spoznávali viac technológiu a druhé 
čo mi chýba je výučba cudzieho  jazyka, angličtina je dnes  preferovaná všade. Treba aj v škôlke 
začínať s výukou cudzieho jazyka  aby si ho dieťa  osvojilo a výpočtová technika je  veľmi dobrým 
prostriedkom na to.  
Veronika Budayová 
My sme dostali interaktívne tabule ale bez všetkého, bez vysvetlenia ako sa s tým pracuje. 
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Ing. František Pravlík 
Treba požiadať mesto o pomoc. 
Mgr. Milan Blahovský 
Ja som si vyhľadal webovú stránku materskej školy, ktorá je spustená ale je na polovicu „mŕtva“. 
Buď to pokračujte v nej, napĺňajte ju  alebo zmeňte alebo zrušte. Na stránke by ste mali mať  
aktuálne veci, informovať čo sa v škôlke robí. Takáto na polovicu funkčná stránka nerobí  dobrý  
dojem. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-15-B-6 
MZ schvaľuje Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 
rok 2014/2015 Základnej umeleckej školy, Sídlisko hrad 28 v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 03.12.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Centrum voľného času  ako školské zariadenie je zrušené ale zaujímajú ma aktivity, ktoré toto 
oddelenie vykonáva a preto si dovolím navrhnúť MZ aby na zasadaní vo februári 2016 alebo ako 
nebude zasadnutie MZ vo februári tak v  nasledujúcom  riaditeľ MsKS podal správu o aktivitách 
a pripravovaných aktivitách, ktoré toto oddelenie robí. Predniesol návrh na uznesenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-09-15-C-1 
MZ ukladá riaditeľovi MsKS aby na zasadaní MZ v mesiaci február 2016 podal správu za rok 2015 
o činnosti oddelenia voľno-časových aktivít, o organizačnom, technickom a personálnom 
zabezpečení činnosti oddelenia, o možnostiach voľno-časových aktivít, o vytváraní príležitostí na 
využitie voľného času detí a mládeže, o počtoch aktívnych účastníkov, o finančných prostriedkoch 
prijatých a vydaných na činnosť oddelenia. 
Zodpovedný: Riaditeľ MsKS Termín: 03.12.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
Zriaďovacia listina Materskej školy v Spišskom Podhradí  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Dostali ste návrh zriaďovateľskej listiny v elektronickej podobe. Má niekto pripomienky 
k zriaďovacej listine?  
 
Uznesenie č.: MZ-09-15-B-7 
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MZ schvaľuje Zriaďovaciu  listinu Materskej školy v Spišskom Podhradí. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 03.12.2015 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Ing. František Pravlík + 
Jozef Komara + Marián Boržik + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval  prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ. 
 
 
 
V Spišskom Podhradí dňa 03.12.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 
 
 


